
 

 

Ekstraordinært formandsmøde i brevduehuset Hjørring den 16-11-2017 

1. Frank indleder mødet med at byde velkommen til formændene. Det 
mødet gik ud på er vores samarbejde med sek. 53 og 54. Alle på nær 
sek. 53 var tilfredse, sek. 53 ville have alle 3 sek. Løsladt samtidig på 
alle flyvninger, hvad 63-54 ikke ville være med til. Vi prøver at lave et 
samarbejde med sek. 54 således at 54 og 63 flyver sammen i 2018. der 
var ikke nogen der ikke kunne gå ind på at det var det vi skulle i sek. 
63.  

2. Finn 189: Ville gerne have at vi kunne have 2 flyvninger de første 2 
uger, men da vi kun havde 1 bil var det den samme station men med 2 
flyvninger.  
Ove 215: Foreslår stadig vi skal have Esbjerg på igen, hvis det er 
muligt. 
Kås: Har problemer med at køre duerne til centralt opsamlingssted så 
det skulle vi finde en løsning på. 
Der var ikke andre formænd der viste interesse for Esbjerg. 
Frank: Mente ikke vi skulle lave meget om på nuværende flyveplan. 
Løgstørs: Holdning: helst ud hver for sig. 
Kås: samme holdning som Løgstør. 
Vrå: Unger altid for sig selv på alle flyvninger så vidt muligt. 
084: Per Vestergaard er tung at danse med, så hvis det bliver ham der 
skal køre, skal alt være på skrift med ham. 
Bestyrelsen fik mandat til at arbejde videre med deres ideer om det nye 
samarbejde og stationer og lave aftale om hvem af de 2 vognmænd vi 
skal have til at køre i 2018. 
 
Venlig hilsen 
Jørn 
                                         
 
  
  


